

SRILANKA EXPLORER LSLO8S

DAY 1

KUALA LUMPUR - COLOMBO - DAMBULLA

(Meals On Board / Dinner)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Colombo, the largest city in Sri Lanka. Upon arrival, transfer to **Dambulla** for your overnight stay.

Hotel: Jetwing Lake Dambulla or similar

DAY 2

DAMBULLA - SIGIRIYA - DAMBULLA

(Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning, explore **Golden Temple of Dambulla**, which dates back to 100 BC and is located on a vast isolated rock mass that is 500 feet high and 5,280 feet wide at the base. Next, proceed to **Sigiriya** and head to the **Sigiriya Rock Fortress**, also known as 'The Lion Rock', It is home to the 5th Century 'Fortress in the Sky' which is perhaps the most fantastic single wonder of the Island.

Hotel: Jetwing Lake Dambulla or similar

DAY 3

DAMBULLA - KANDY

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, proceed to **Kandy**. Visit a **spice garden**, where you can see lush spice plants such as cinnamon, cardamom and pepper. Feel free to purchase some spices if you like. In the afternoon, embark on a city tour of Kandy, which includes sights such as **Upper Lake Drive**, **Market Square**, **Kandyan Arts and Crafts Industrial Centre** and a **gem factory**. Kandy was the last stronghold of the Sinhalese empire before it was ceded to the British in 1815. Temples and monasteries keeping Buddhist traditions alive can be found everywhere and they are fine examples of Buddhist influence in Sri Lanka today. Visit the **Temple of the Sacred Tooth Relic** where it houses the tooth of Buddha that was brought to Sri Lanka in the 4th century. It is considered the country's most prized possession. In the evening, catch a **cultural show** featuring the various dances of Sri Lanka.

Hotel: Radisson Hotel Kandy or similar

DAY 4

KANDY - NUWARA ELIYA

(Breakfast / Lunch / Dinner)

This morning, transfer to the **railway station** for your scenic train ride journey to **Nuwara Eliya**, known as Sri Lanka's Little England, where it is set against a beautiful backdrop of mountains, valleys, waterfalls and tea plantations. It is one of the coolest places in Sri Lanka and the weather is reminiscent of springtime in England. Upon arrival, visit a **tea plantation and factory** where you can see how tea leaves are processed into the famous Ceylon tea. Next, marvel at the strawberry field and get to bag home fresh and delicious Strawberry products at **Strawberry Farm**. Continue to **Victoria Park**, nested in middle of the Nuwara Eliya City. This park, filled with colourful flowers in blossom and where locals enjoy bird watching here.

Hotel: Ripon Grand Hills Nuwara Eliya or similar

DAY 5

NUWARA ELIYA - ELLA - YALA NATIONAL PARK

(Breakfast / Lunch / Dinner)

After breakfast, proceed to Ella, pass through the dense forest, vibrant green tea fields, up to the mountains, over bridges and local villages. On arrival at Ella, see the **Rawana Falls**, 3-tier cascading waterfalls offering breath taking views and visit to the **Nine Arches Bridge** is an iconic landmark located in the hill country of Sri Lanka, near the town of Ella.

Hotel: Chaarya Resort & Spa or similar





Today, head back to **Colombo**. En-route, visit a **Turtle Hatchery** and a must see when in the Southern province of Sri Lanka. Walk around the huge tanks with hatchlings and turtles of various sizes before they are released into the sea. Thereafter, embark on your city tour of Colombo. Drive through the city and pass by **Cinnamon Gardens**, a tree-lined residential area, before arriving at **Colombo Fort and Pettah**, the city's commercial area, where you can do some shopping at local shopping mall before your transfer to the airport for your flight home.

DAY 8 ARRIVE KUALA LUMPUR

Company's Terms and Conditions. te the following: ircumstances beyond the Company's control. ject to room availability. ange.

pted will be subject to the refund provisions

8天6晚

斯里兰卡之旅 LSL08S

DAY 1 吉隆坡 - 科伦坡 - 丹布勒

(机上用餐/晚餐)

在吉隆坡国际机场集合,搭乘客机飞往第一大城**科伦坡**。抵达后随即转往 丹布勒,今晚将在此过夜。

DAY 2 丹布勒 - 丹布勒 - 锡吉里耶 - 丹布勒

(早餐/午餐/晚餐)

今早,前往参观**丹布勒金寺**。古寺庄严巍峨,遗世独立,高踞在500英尺高5280英尺宽的巨岩之上,历史可追溯至公元前100年。接下来转往**锡吉里耶**,探访**锡吉里耶古城**,锡吉里耶意指狮子岩,建于第五世纪的古城高耸入天,脚下的盘石威武庞然,状若雄狮,堪称岛上最不可思议的天然奇观。返回酒店之前你不妨登上古城缓步漫游。晚上我们将回到丹布勒休憩过夜。

DAY 3 丹布勒 - 康提

(早餐/午餐/晚餐)

早餐后将前往康提。首先参观浓郁葱茏的香料花园,园中遍植肉桂、豆蔻与胡椒之类的香料植物,喜欢的话可以自由选购一些香料商品。午后准备展开一场城市探险,在康提穿街过巷,走访上湖大道、市集广场、康提艺术工艺产业中心及一家宝石工厂等热门景点。康提是僧伽罗帝国的最后一个据点,直至1815年才被割让给英国,城市中随处可见坚守着佛教传统的寺庙与修道院,是现今斯里兰卡境内深受佛教影响的典型范例。接着造访佛牙寺,四世纪时被辗转带到斯里兰卡的一颗佛牙舍利就收藏于寺中,被视为该国最珍贵的资产。傍晚我们安排了一场精彩的文化表演,你将欣赏到斯里兰卡的各种民俗舞蹈。

DAY 4 康提 - 努沃勒埃利耶

(早餐/午餐/晚餐)

今早我们将到**火车站**搭乘观光火车前往**努沃勒埃利耶**。这个美丽的茶乡背倚群山,河谷苍翠,瀑布秀丽,茶园连绵,此外它还是斯里兰卡最凉爽的地区之一,来到此地令人宛若置身在春天的英格兰,因而素有斯里兰卡的"小英格兰"之称。抵达后将参观一座**茶园与制茶工厂**,了解他们究竟是如何将这小小的茶叶转变成香飘四海的锡兰茶。下一站来到草莓园,探索不可思议的**草莓田**,顺便采购新鲜美味的草莓产品。接着前往座落在努沃勒埃利耶市中心的**维多利亚公园**,园里繁花盛开,五彩缤纷,是当地热门的赏鸟地点。

注: 搭乘火车前往努沃勒埃利耶时请备好一个手提行李随身携带。你的大件主行李将交由列车长为你送达目的地。

DAY 5 努沃勒埃利耶 - 埃拉 - 雅拉国家公园

(早餐/午餐/晚餐)

早餐后,前往埃拉,欣赏**拉瓦纳瀑布**,这是一座三层级联的瀑布,提供令人叹为观止的景色,穿过茂密的森林、生机勃勃的 绿茶田,上山,穿过桥梁和当地村庄。抵达埃拉后,参观**九拱桥**是位於斯 里兰卡山区的标志性地标,靠近埃拉镇。

DAY 6 雅拉国家公园 - 加勒 - 本托塔

(早餐/午餐/晚餐)

今天,前往斯里兰卡最著名的国家公园雅拉国家公园进行**吉普车探险**,这里有总面积 1268 平方公里的森林、草原和咸水泻湖。它拥有非常丰富的野 生动物,您会遇到大象、鳄鱼、水牛、猴子,如果幸运的话,还能看到斯里 兰卡豹。之后,探索**加勒堡**,雄伟的荷兰殖民建筑。漫步在被联合国教科 文组织列为世界遗产的古城、咖啡馆或海边。接下来,前往**高跷渔夫体验**,这是斯里兰卡最有趣的传统捕鱼方法之一。

DAY 7 本托塔 - 科伦坡 - 吉隆坡

(早餐/午餐/机上用餐)

今天将返回**科伦坡**。途中将参观**海龟孵化场**,这是斯里兰卡南部地区绝对不能错过的景点。你可以在大型保育箱周围走动,观察等待放归大海的新孵化幼龟及各种大小的海龟。随后展开科伦坡城市游览。我们将驱车穿越城市,行经绿树成荫的**桂香花园住宅区**,来到**科伦坡城堡区与贝塔区**,此处是本市的商业区,你不妨把握最后一点时间在当地的购物中心采买购物,因为随后我们就将前往机场搭机返家。

DAY8 抵达吉隆坡





Sigiriya Rock Fortress 锡吉里耶古城

Sigiriya or Sinhagiri is an ancient rock fortress located in the northern Matale District near the town of Dambulla in the Central Province, Sri Lanka.



Golden Temple of Dambulla 丹布勒金寺

Dambulla cave temple also known as the Golden Temple of Dambulla is a World Heritage Site in Sri Lanka, situated in the central part of the country.





Temple of the Sacred Tooth Relic 佛牙寺

The Temple of the Sacred Tooth Relic, or Sri Dalada Maligawa, is a Buddhist temple in Kandy, Sri Lanka. It is located in the royal palace complex of the former Kingdom of Kandy, which houses the relic of the tooth of the Buddha.



Colombo Fort 科伦坡城堡区

Fort (Colombo) is the central business district of Colombo in Sri Lanka. It is the financial district of Colombo and the location of the Colombo Stock Exchange and the World Trade Centre of Colombo from which the CSE operates. It is also the location of the Bank of Ceylon headquarters.



Nuwara Eliya

Ella

Yalla National Park



Colombo



Jeep Safari at Yala National Park 雅拉国家公园吉普车探险

Yala National Park is a huge area of forest, grassland and lagoons bordering the Indian Ocean, in southeast Sri Lanka. It's home to wildlife such as leopards, elephants and crocodiles, as well as hundreds of bird species.











TOUR HIGHLIGHTS 旅游亮点

DAMBULLA 丹布勒

· Golden Temple of Dambulla 丹布勒金寺

SIGIRIYA 锡吉里耶

· Sigiriya Rock Fortress 锡吉里耶古城

KANDY 康提

- · Spice Garden 香料花园
- ·Upper Lake Drive 上湖大道
- · Market Square 市集广场
- · Kandyan Arts and Crafts Industrial Centre 康提艺术工艺产业中心
- · Gem Factory 宝石工厂
- · Temple of the Sacred Tooth Relic 佛牙寺
- · Cultural show 文化表演

NUWARA ELIYA 努沃勒埃利耶

- · Tea Plantation & Factory 茶园与制茶工
- · Strawberry Farm 草莓田
- · Victoria Park 维多利亚公园

YALA NATIONAL PARK 雅拉国家公园

· Jeep Safari at Yala National Park 雅拉国家公园吉普车探险

ELLA 埃拉

- · Rawana Falls 拉瓦纳瀑布
- · Nine Arches Bridge 九拱桥

GALLE 加勒

- · Dutch Fort 加勒堡
- · Stilt Fisherman 高跷渔夫体验

COLOMBO 科伦坡

- · Cinnamon Gardens 桂香花园住宅区
- ·Colombo Fort 科伦坡城堡区
- · Pettah 贝塔区
- ·Local Shopping Mall 购物中心

All Local 4* Hotel 全程入住当地四星级酒店

- · Dambulla Jetwing Lake Dambulla or similar
- · Kandy Radisson Hotel Kandy or similar
- · Nuwara Eliya Ripon Grand Hills Nuwara Eliya or similar
- Yala National Park Chaarya Resort
 & Spa Or Similar
- · Bentota Palms Beruwala Bentota or similar

*Accommodation in designated cities is subject to room availability, and alternatives may be provided if necessary.



EXCLUSIVE EXPERIENCES 独特体验

- · 100% Meals Coverage 100% 餐点全包
- · Sigiriya Rock 锡吉里耶古城
- · Scenic Train ride to Nuwara Eilya 搭乘观光火车前往努沃勒埃利耶
- · Jeep Safari at Yala National Park 雅拉国家公园吉普车探险
- · Stilt Fisherman Experience 高跷渔夫体验
- · Sri Lankan Lagoon Crab 斯里兰卡舄湖螃蟹



18 Meals Included 包含18餐

- · 6 Breakfasts 早餐
- · 6 Lunches 午餐
- · 6 Dinners 晚餐





曾兄弟国际旅行社有限公司 Co. Reg No. 198701000614(159279-X) Chan's World Leisurelink Travel Sdn Bhd (KPK/LN:1049)

Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia. **:** 03-2779 2818



Grant in the second of the

ิล : chansworldmv

©: 017-288 5288

: chansworldleisurelink